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Kepez’e mahalle 
meclisi geliyor

Konyaaltı Sahili
akşam da dolu

Başkan Caran’a
iadei ziyaret 

Simru SİLAHTAROĞLU

Konuşuyoruz da 
nece konuşuyoruz?

>2'de

Funda ALPASLAN TALAY

Türkiye’de 
kadın olmak

>5’te

�Seyahat Acentaları Yöneticileri Der-
neği (SAYD) Başkanı Mehmet Gem 
Ortadoğu ve Körfez bölgesinden ge-
len turistlere karşı yaşanan münfe-
rit olaylar hakkında açıklama yaptı. 
Gem uyarılarda da bulundu. 

�Seyahat Acenteleri Yönetici-
leri Derneği (SAYD) Başkanı 
Mehmet Gem “Ülkemizi ziya-
rete gelen turistlerin en iyi şe-
kilde ağırlanarak ülkemizle il-
gili güzel anılarla ülkelerine 
yolcu edilmeleri gerekmekte-
dir” dedi. 4’te

uyarılarda Bulundu 

onlar mİSafİrİmİz

T                                       RSE
KÖŞE

Benim açımdan 
konu kapandı
İdris ÖZYOL sayfa 4’te

TürK Turİzmİne
zarar vermeyİn
SAYD Başkanı Mehmet Gem, son zamanlarda yabancı turistlere yönelik saldırıları 

kınadı. Gem, “Bu tür olaylar Türkiye’nin turizm markasına zarar verir” dedi

GÜVEN 
GÜNEŞ

Sahillerdeki kaçak 
yapılar yıkılıyor

�VAlİ Hulusi Şahin, “Kıyılarımızı 
işgal eden çardak, konteyner, 
prefabrik ve betonarme yapı-
lar için plan hazır” dedi. 5’te

antalya’ya 6 ayda 
6 milyon turist geldi

�Bu yıl 16 bin 552 istilacı ba-

lon balığı avlayan 30 balık-

çıya, 218 bin 470 lira ödeme 

yapılacak. 8’de

‘Balon balığı avcıları’ 
218 bin lira kazandı

Sıcaklık arttı
sahiller doldu

�Hava sıcaklığı 41 dereceye 
kadar ulaşırken, dünyaca ünlü 
Konyaaltı Sahili doldu. Aileler, 
denizin içinde oynayıp eğlen-
di. 8’de

�BÜYÜKşehir Belediyesi’nin Korkute-
li Dereköy Mahallesi’nde başlattığı, 
çok amaçlı salon inşaatı sürüyor. 6’da

�PrOf. Dr. Coşkun usta, takviye gıda-
ların merdiven altı üreticilerin ilgisi-
ni çektiğini söyledi. 2’de

�tÜrKiYe’nin fark-
lı şehirlerinden 
gelen ve proje or-
taklarınca çev-
re eğitimi verilen 
35 gönüllü, Belek 
halk Plajı’nda te-
mizlik yaptı. 8’de KırKpınar’a  

‘zeybek’ damgası
�663. Tarihi Kırkpınar Yağlı Güreşleri’ne 

Antalya Büyükşehir Belediyesi başpehli-
vanları damga vurdu. İki Antalya Büyük-
şehirli ismin karşılaştığı finalde Yusuf 
Can Zeybek, Mustafa Taş’ı yenerek üst 
üste 2. kez başpehlivan oldu.

plajda ‘plastik 
atık’ duyarlılığı

‘Plastiksiz Kıyılar, 
Plastiksiz Sular’ 

projesinin bu yılki 
ikinci etkinliği 

Belek Halk Plajı’nda 
gerçekleşti

aKSu’daKİ 
yangın 
panİK
yaraTTı
Aksu’da çıkan orman 
yangınına havadan ve 
karadan müdahaleye başlandı

�AKSu ilçesine bağlı fatih Ma-
hallesi’ndeki ormanda saat 
13.00 sıralarında yangın baş-
ladı. Bölgeye hızla yönlendiri-
len ekipler alevlere müdahale 
etti.  4’te

yangına 
genİş çaplı 
müdahale 

3 helikopter, 2 uçak, 11 
arazöz, 3 su ikmal ara-
cı, 2 ilk müdahale aracı ve 
çok sayıda orman işçisiyle 
alevlere müdahale edildi.

anında müdahale 

dereköy’de 
salon yükseliyor

Takviye gıda
tüketirken dikkat

�ÜzerinDen 
kimlik çıkma-
yan adam, 
asansörün bu-
lunduğu kı-
sımdan düşe-
rek öldü. 3’te

�AntAlYA- 
SPOr, sezon 
hazırlıkları-
na yeni joca-
sı Alex  yöneti-
minde başladı. 
7’de

30 metreden 
düşerek öldü

antalyaspor
sahaya indi

�POYD Başkanı hakan Saatçi-

oğlu, Antalya’ya 30 haziran ta-

rihi itibariyle 6 milyon 200 bin 

kişinin geldiğini söyledi. 2’de



Kepez ilçesinde 8 mahalleyi 
temiz, çevreci ve konforlu ener-
ji doğal gaz buluşturacak olan 87 
kilometre (km) hat çalışması de-
vam ediyor. Bu hat çalışmasının 
şu ana kadar 23 kilometresi ta-
mamlandı. Seçim döneminde, 
doğal gazsız mahalle kalmaya-
cak, sözü veren Kepez Belediye 
Başkanı Mesut Kocagöz de gaz 
çalışmalarını yakından takip edi-
yor. Geçtiğimiz günlerde gaz da-
ğıtım şirketi yöneticileriyle bir 
toplantı yapan Mesut Kocagöz, 
mahallelerde devam eden doğal 
gaz çalışmasını yerinde inceledi.

Başkan Kocagöz, doğal gaz fir-
ması yetkilileriyle Gazi Mahal-
lesi’nde devam eden hat çalış-
malarını inceledi. Çalışanlara 
kolaylıklar dileyen ve şantiye 
alanını gezen Kocagöz, ilçede do-
ğal gaz altyapı çalışmalarında 
gelinen son durumla ilgi-
li bilgi aldı. Seçim döne-
minde, doğal gazsız 
mahalle kalmaya-
cağının sözünü 
verdiğini hatır-
latan Kocagöz, 
“Bu yıl, 87 km 
dağıtım hat-
tı çalışması 
yapıyoruz. Bu 
hattın 23 kilo-
metresi bitti. 8 
mahallemizde, do-
ğal gaz hattı çalış-
malarını bu yıl tamam-

layacağız. Bu hat çalışmasıyla 
16 bin konuta doğal gaz götür-
müş olacağız. 8 mahalle ile birlik-
te Kepez’de doğal gazın ulaştırıl-
dığı mahalle sayısı 40’a çıkacak” 
açıklamasını yaptı. Bu yıl Ke-
pez ilçesinde Esentepe, Çamlıbel, 
Göçerler, Fatih, Hüsnü Karakaş, 
Gazi, Sütçüler ve Göksu mahalle-
leri doğal gazla buluşturulacak. 
Bu yılın yatırım planlamasıyla 
68 mahallesi olan Kepez ilçesin-
de 40 mahallede doğal gaz çalış-
ması tamamlanmış olacak. İlçe-
de bu yıl 87 km dağıtım hattı, 52 
km servis hattı yapılarak, 16 bin 
konutun kapısına doğal gaz gö-
türülecek. Yıl sonunda ise gazın 
ulaştırıldığı konut ve potansiyel 
konut sayısı 174 bin olacak. İHA
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Simru
 SİLAHTAROĞLU

Konuşuyoruz da 
nece konuşuyoruz?
Haftaya Ankara’dan in-

cilerle başlayalım mı? 
Bakın sayın Bakan’ın 

gençlere tavsiyesi neymiş? 
Aile ve Sosyal Hizmetler 
Bakanımız, üniversite öğren-
cilerine sosyalleşmeleri 
konusunda derin tavsiyeler-
de bulunmuş ve ‘dünyayı 
gezin’ demiş. Üniversiteli de 
‘nasıl?’ diye sormuş. Heyhat, 
üniversiteli gerektiği gibi 
yaşayamıyor ki dünyaya 
açılsın sayın Bakanım. On-
lar dünya gezisini muhteme-
len internetten (!) yapıyor-
dur. Diyeceğiz ama internet 
paketleri de pahalı, affınıza 
sığınarak hatırlatalım. Bir de 
imkan meselesi var ki evlere 
şenlik. Hani yurt dışı çıkış 
harcı 150 liradan bin 500 
liraya çıkarıldı da, ardından 
kamuoyundan ‘seyahat 
özgürlüğü kısıtlanıyor’ tepki-
si geldi. Ankara ne diyor 
‘yurt dışına imkanı olanlar 
çıkar’ yani meali ‘imkanın 
var harcı’ öyle mi? Bu da 
imkan meselesinin sağlama-
sı mı dersiniz? Eh yeri geldi, 
‘konuşuyoruz ama nece 
konuşuyoruz’ cümlesinin.

***
‘Gencim, işsizim’ Bu 

cümleyi de memleketin 
diplomalı bireyleri söylüyor. 
İşsizlik süresi uzadıkça sa-
bırları da tükeniyor, umut-
ları da. Onlar ceplerinde 
diplomaları, üniversitede 
eğitimini aldığı mesleği ile 
ilgili sektörde iş arıyor, ama 
‘tecrübe’ engeline takılıyor. 
Patron tecrübeli eleman 
arıyor, genç ise ‘bana iş 
vermezseniz nasıl tecrübe 
sahibi olurum’ diye soru-
yor. Umudunu kesen genç, 

tutmayan A planının yerine 
‘B planı’ diyor. Ve de kari-
yeri, geleceği için yurt dışı 
kapılarını zorluyor. Sonrası 
mı ‘haydi bana eyvallah’ 
oluyor. Derin mevzu.

***
Dahası genel işsizlik artar-

ken işsizlik süresi de uzayıp 
gidiyor. Peki, ne yapıyor, 
ne yapacak işsiz vatandaş, 
nasıl yaşayacak, nasıl nefes 
alacak? Ya iş bulduğuna 
sevinemeden işsiz kalan-
lar, 2-3 yıldır iş arayıp da 
bulamayanlar, işsizlik süresi 
arttıkça artan borçlar... Bu 
arada sigortalı işçi sayısı 
azalırken işsizlik sigortası 
başvuruları tırmanır olmuş. 
Bu artış, yakın gelecek için 
çok tehlikeli bir artış değil 
mi acaba? Ağır bir durum 
yaşananlar. Milyonlarca-
sının geliri, açlık sınırının 
altında. Var olan tek bir şey, 
geçim derdi. Gerisi kimin 
umurunda. Derin bir sessiz-
lik yaşanan.

***
Gelelim gerçek derdimiz, 

tasamız ve temel sorunumuz 
ekonomiye. Şimdilerde va-
tandaş beklemede. Elektriğe 
yüzde 38 gibi zam geldi ya, 
işin uzmanları üşenmemiş 
hesap kitap yapmış ve de bu 
artışla beraber ortalama bir 
mesken abonesinin ödeye-
ceği tutar, arşa çıkmış. Ar-
dından iğneden ipliğe zam 
haberlerini de zamanlı za-
mansız alırız artık. Maaşlar 
da kabaran faturalar karşı-
sında erir gider. Sonrası mı, 
sonrası kredi kartı sarmalı. 
Yani boşa koysan dolmaz, 
doluya koysan almaz misali. 
İyi haftalarınız olsun...

HAYATA GÜLÜMSE

AKdEnİz Üniversitesi (AÜ) 
Tıp Fakültesi Tıbbi Farma-
koloji Ana Bilim dalı Baş-
kanı Prof. dr. Coşkun Usta, 

Türkiye genelinde binlerce gıda tak-
viyesinin ilaç gibi her yaştan vatan-
daş tarafından kullanıldığına, tak-
viye gıdalara ilginin her geçen gün 
arttığına dikkati çekti. Özellikle spor-
cuların, ileri yaştaki vatandaşların 
ve vegan beslenenlerin çoğunlukla 
tercih ettiğine vurgu yapan Prof. dr. 
Usta, gıda takviyelerinin ilaç olmadı-
ğını, hekimlerin tedavinin bir parça-
sı olarak ek gıda takviyesi önermesi nedeniy-
le ilaçmış gibi algılandığını söyledi.

Takviye gıdaların, ilaçlar gibi birtakım aşa-
malardan geçmediğini, toksik durumlarının 
bilinmediğini belirten Prof. dr. Usta, “B12 vi-
taminini satın alır, ambalajlayıp, satarlar. Bu 
molekülün vücut tarafından emilip, emilme-
diğini bile test etmiyorsunuz. dolayısıyla hiç-
bir ilacın uğradığı prosedürün yanından bile 
geçmiyor. Gerekli midir? Elbette. Sağlıklıyken 
bile almanız gerekir. Çocukluk, yaşlılık, ha-
milelik durumlarında kullanmanız gerekebi-
lir” dedi.

20 YILDA YÜZDE 3’TEN YÜZDE 30’A ÇIKTI

20 yıl önce takviye gıdaların kullanımının 
daha az olduğunu, yıllar geçtikçe hem ilginin 
hem de üretimin arttığını belirten Prof. dr. 
Coşkun Usta, “Bu oran, şu anda yüzde 30’u 
geçti. Hastalara son 3 ayda takviye gıda kul-
lanıp, kullanmadıklarını sorduğumuzda yüz-
de 80’i ‘evet’ diyor. Bu pazar o kadar genişle-
di ki kötüye kullanım da doğal olarak arttı. 
Yüzde 3’lerdeyken kimse merdiven altı üre-
tim düşünmüyordu. Pazarı yoktu. Artan pa-
zarla birlikte suistimaller, artan kontrolsüz 
üretimler, bilinçsiz tüketimler, pazardan pay 
almak isteyenler oluyor” diye konuştu.

Tarım ve Orman Bakanlığı ya da Sağlık Ba-
kanlığı’ndan onay alarak üretim yapıldığını 
belirten Prof. dr. Coşkun Usta, takviye gıda 
alırken moleküler olarak toksik (zehirli) mo-

leküllerin de merdiven altı üretim nedeniy-
le vücuda alındığından söz etti. Merdiven 
altı üretimin çok yaygınlaştığını, bu konu-
nun en detaylı şekilde incelenmesi gerektiği-
ni belirten Prof. dr. Usta, ABd’de yapılan bir 
denetime dikkati çekti. denetimde yüzler-
ce firmanın kapatıldığını, tüm kriterleri taşı-
yan yalnızca 4 firma kaldığını anlatan Prof. 
dr. Usta, şöyle konuştu: “Siz B12 kullandığını-
zı sanırsınız ama yanında yardımcı maddeler 
de vardır. aldığınız molekülün içerisinde ih-
tiyaç duyduğunuz madde değil; başka mad-
deler de vardır. Burada da ciddi suistimal 
var. zararlı olan, toksik olanlar var. Besinden 
ölenler var. Gıda takviyesini düşünün. Yanlış 
üretildiğinde düşünebiliyor musunuz? Mik-
roplarla aynı yerde üretildiğini, başka bir tok-
sik maddeyle teması olabilir. nereden satın 
aldınız bu maddeyi? Hangi koşullarda sakla-
dınız? nasıl ürettiniz? Bunu direkt olarak vü-
cudumuza alıyoruz. Toksik etki yapar.”

Tüm Eczacı İşverenler Sendikası, dünya ge-
nelinde en geniş pazara sahip ABd’de, takvi-
ye gıda pazarının 4 milyar doları bulduğunu, 

İtalya’da 2,5 milyar dolara ulaştığını açıkladı. 
Türkiye’de de kullanımı oldukça yaygın olan 
Tarım ve Orman Bakanlığı tarafından onay-
lı yaklaşık 12 bin gıda takviyesi adı altında 
bitkisel ilaç, vitaminlerin bulunduğuna dik-
kati çeken sendika, ürünlerin bitkisel olarak 
düşünüldüğünü ancak içerisinde kimyasal 
maddelerin bulunması nedeniyle zararının 
olabileceğine dikkati çekti.

Tüm Eczacı İşverenler Sendikası Genel Baş-
kanı nurten Saydan, bu türden takviye gıda-
ların her yerde satılabildiğine işaret etti. 
Saydan, “Marketlerde, akaryakıt istasyon-

larında çarpıcı reklamlarla vatandaşla pay-
laşılıyor. Bu gıdaların içerisinde kimyasal 
madde vardır. Pandemi sürecinde bu ürün-
lere talep 3 kat artmıştı. Eczacılarımız tara-
fından bu türden gıdalar daha bilinçli tav-
siye ediliyor. Oldukça büyük bir piyasa var. 
12 bin gıda takviyesi, Tarım ve Orman Ba-
kanlığı’ndan lisans almıştır. Bunların ruh-
satlarının ve kontrolünün yapılacağı yer, 
Sağlık Bakanlığı olmalıdır” diye konuştu. 
DHA

PROFESYOnEL Otel Yöneticile-
ri derneği (POYd) Başkanı Hakan 
Saatçioğlu, 30 Haziran 2024 tari-
hi itibarı ile 6 Milyon 200 bin ki-
şinin Antalya’ya geldiğini ancak 
bu sayının otellerdeki dolulukla-
ra yansımadığını söyledi. Bunun 
sebeplerini araştırdıklarını belir-
ten Saatçioğlu, Antalya için ol-
dukça önemi olan, düşük sezonların dos-
tu olarak nitelendikleri FTI’nin iflası sonrası 
bu tur operatörünün yerini kimin alacağı-
nı bilemediklerini ve bunun da kendileri 
için büyük bir soru işaret olduğunu söyle-
di. Antalya Havalimanındaki gecikmeleri 
ve yoğun trafiği de değerlendiren Saatçioğ-

lu, bu durumun turizmciyi zor du-
rumda bıraktığını ve bir an önce de 
çözüme kavuşturulması gerektiği-
ni ifade etti.

REKORA GİDİYOR

Saatçioğlu, “Biliyorsunuz sezon 
başında, ciddi bir erken rezervas-
yon aldık. Bu dönem, otellerin do-

lulukları sezonun çok daha yoğun geçecek 
umudu doğmuştu. Özellikle ITB Berlin Fua-
rı’nda ciddi bir beklenti içine girdik. Rezer-
vasyonlarda çok güzel bir akış oldu ama bu 
dönem, Avrupa Futbol Şampiyonası’nın da 
bize eksi göstereceği bir rezervasyon bek-
liyorduk zaten. Şu anda Antalya’ya 30 Ha-

ziran itibariyle 6 Milyon 200 bin kişi girişi 
olmuş. Tabi bunların hepsinin turist oldu-
ğunu düşünmüyorum. Çünkü aynı oranda 
doluluklarımıza yansımadı. Şunu unutma-
mız lazım ki, özellikle pandemiden sonra 
Antalya bölgesinde yaklaşık 108 bin konut 
satıldı. Bu konutları alanların birçoğu va-
tandaşlık için de başvurdu. Bu yüzden tatil 
amaçlı buralara geliyorlar. Onları da bir tu-
rist olarak görebiliyoruz. O yüzden bu sayı-
lara muhtemelen yansımadı diyebiliriz. Ge-
çen seneye göre baktığımızda yüzde 13’lük 
bir artış var, buda 700 bin yolcu yapar. 700 
bin yolcu 350 bin oda yapıyor. Birçoğu 
muhtemelen hu sebepten dolayı otellerimi-
ze yansımadı diye düşünüyorum.” İHA

Takviye gıda
TükeTirken dikkaT

Akdeniz Üniversitesi (AÜ) Tıp Fakültesi’nden Prof. Dr. Coşkun Usta, ilaçlı 
tedaviye ek olarak hekimler tarafından önerilen takviye gıdalara ilginin 20 yılda 
yüzde 3’ten 30’lara çıkmasının merdiven altı üreticilerin ilgisini çektiğini söyledi

AntAlyA’yA 6 AydA 
6 mİlyon turİst geldİ

Profesyonel Otel Yöneticileri Derneği (POYD) Başkanı Hakan Saatçioğlu, 
Antalya’ya 30 Haziran tarihi itibariyle 6 milyon 200 bin kişinin geldiğini söyledi Kepez’de 8 mahalle 

doğal gazla buluşuyor

MURATPAŞA Belediye Başkanı Ümit 
Uysal, Korkuteli’nin ilk kadın belediye 
başkanı Saniye Caran’a iadei ziyaret-
te bulundu. Başkan Uysal’ın Korkute-
li’de ilk durağı partisinin ilçe başkanlı-
ğı oldu. İlçe Başkanı İsmail Karadeli’yi 
ziyaretin ardından Uysal, Korkuteli Be-
lediye Başkanı Caran’ı ziyaret etti. Baş-
kan Uysal, Başkan Caran’a ziyaretinde 
hediyesini takdim ederek hayırlı olsun 
dileğinde bulundu. Başkan Uysal, zi-
yaretinin ardından Başkan Caran ve 
eşi Korkuteli Esnaf ve Sanatkarlar Kre-
di ve Kefalet Kooperatifi Başkanı Ha-
san Can Caran ile birlikte Özel Bilenler 
Psiko-Teknik değerlendirme Merkezi 
açılışına katıldı. DHA

Başkan Caran’a
iadei ziyaret
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8 Temmuz 2024 Pazartesi

LİKYA Yolu Çoban Koyu 
mevkiinde yaralanan bir 
kişi ve yanında bulunan 2 
turist Sahil Güvenlik, AKUT 
ve AFAD ekiplerinin ortak 
çalışması ile kurtarıldı. İHA

Kayalıklardan düşen şahıs kurtarıldı

Manavgat’ta otomobil sürücüsünün 
dikkatsizliği sonucu meydana gelen trafik 
kazasında facianın eşiğinden dönüldü. O 
anlar güvenlik kamerasına yansıdı.

Antalya’nın Manavgat ilçesi Sorgun Bul-
varı’nda meydana gelen kazada, Antalya 
Caddesi istikametine seyir halindeki Ayhan 
Aydın’ın kullandığı 07 GHT 52 plakalı hafif 
ticari araç, İsmail Hakkı Akgün’ün kullan-
dığı 34 AEE 212 plakalı otomobil ile çarpış-
tı. Çarpmanın şiddetiyle savrulan ve geldiği 
yöne geri dönen hafif ticari aracın sürücü-
sü Ayhan Aydın ve araçta yolcu olarak bu-
lunan Reyhan Uğur yaralandı.  İHA

Manavgat’ta bir araç kamyona arkadan feci şekilde 
çarptı. Kaza, Manavgat-Antalya D-400 Karayolunda mey-
dana geldi. Edinilen bilgiye göre, Burak E. D.’nin kullan-
dığı 07 LFE 42 plakalı hafif ticari araç, aynı istikamette se-
yir halindeki Süleyman Tuna’nın kullandığı 07 AGA 118 
plakalı portakal yüklü kamyona arkadan çarptı. Hafif ti-
cari aracın kamyonun sol arka kısmına sıkıştığı kazada 
araçta yolcu olarak bulunan Ahmet Gökhan Nacak yara-
landı. Yaralılar 112 sağlık ekiplerinin olay yerindeki mü-

dahalesinin ardından ambulansla hastaneye kaldırıldı. 
Diğer taraftan çarpmanın şiddetiyle kamyonun üzerin-
deki portakal kasalarından bazıları kaldırıma ve yola dü-
şerken kamyonun kasasında bulunan işçiler büyük şans 
eseri kazayı yaralanmadan atlattılar. Kaza yapan araç-
ların D-400 Karayolunun sağ şeridinin kapanmasına ne-
den olması nedeniyle karayolunda kilometreleri bulan 
araç kuyruğu oluştu. Özellikle ambulanslar yollarına de-
vam edebilmek için uzun süre sirenlerini çaldılar. İHA

KİMLİğİ belirsiz erkek, Beachpark’ta-
ki asansörün olduğu bölgeden sa-
hil bandına inilen kısımdan düşerek 
hayatını kaybetti. Olay, Konyaal-

tı Beachpark’ın varyant kısmının yakınında 
bulunan asansörün yanında meydana gel-
di. Asansör ile inmek üzere sıra bekleyenler, 
bir kişinin aşağı düştüğünü görünce duru-
mu 112 Acil Çağrı Merkezi’ne bildirdi. İhbar-
la bölgeye polis ve sağlık ekipleri sevk edildi. 
Sağlık ekibi yaptıkları ilk kontrolde yaklaşık 
30 metreden düşen kişinin hayatını kaybet-
tiğini belirledi. Olay yeri inceleme ekipleri, 
üzerinden kimlik çıkmayan 60-65 yaşların-
daki erkeğin sokaklarda yaşadığını, düşme 
veya atlama sonucu hayatını kaybettiğini 
tespit etti. Olay yeri inceleme ekiplerinin ça-
lışmasının ardından cenaze Antalya Adli Tıp 
Kurunu Morgu’na kaldırıldı. Polis ekiplerinin 
olayla ilgili çalışmaları sürüyor. dHa

30 metreden 
düşerek öldü

Üzerinden kimlik çıkmayan 60-65 yaşlarındaki 
bir adam, dünyaca ünlü sahile inişin gerçekleştiği 

yaklaşık 30 metre yükseklikteki asansörün 
bulunduğu kısımdan düşerek hayatını kaybetti

Seyir halindeki otomobil yandı
GAZİPAŞA’DA seyir halinde olan oto-

mobilin motor kısmında yangın çıktı. 
Yangına ilk müdahaleyi ise yoldan ge-
çen polis ekipleri yaptı. Yangın, Pazarcı 
Mahallesi Uğur Mumcu Caddesi’nde 
meydana geldi. Edinilen bilgiye göre; 
N.Y. idaresindeki 34 CCA 57 plakalı oto-
mobil, deniz istikametinden çarşı istika-
metine doğru seyir halinde iken motor 
kısmından duman çıkmaya başladı. 
Çıkan dumanları fark eden N.Y. aracını 
durdurdu. O esnada yoldan geçen polis 

ekipleri, yangın tüpü ile yangına ilk 
müdahaleyi yaparak yangının büyü-
mesini önledi. İlk müdahalenin ardın-
dan durumun 112 Acil 112 Acil Çağrı 
Merkezi’ne bildirilmesi üzerine olay 
yerine Antalya Büyükşehir Belediyesi 
Gazipaşa İtfaiye Birimi sevk edildi. Olay 
yerine gelen itfaiye ekipleri tarafından 
otomobilde çıkan yangını söndürülerek 
yapılan soğutma çalışmasının ardından 
tamamen kontrol altına alındı. Yangın-
la ilgili inceleme başlatıldı.  iha

Manavgat’ın Çavuşköy Mahalle-
si Kayabaşı mevkisinde saat 15.00 sıra-
larında yangın çıktı. İhbar üzerine olay 
yerine Antalya Büyükşehir Belediyesi 
İtfaiyesi, Manavgat Orman İşletme Mü-
dürlüğü ile jandarma ekipleri sevk edil-
di. Anız ve zeytin bahçelerini etkileyen 
yangına karadan orman işletme mü-
dürlüğü ve itfaiye ekipleri müdahale 
ederken, 2 yangın söndürme helikopte-
ri de çalışmalara havadan destek verdi. 
Kısa sürede kontrol altına alınan yangı-
nın, yol kenarında bulunan çöp dökü-
len alanda çıktığı, rüzgarın da etkisiyle 
yayıldığı belirtildi. Yangında yaklaşık 4 
hektarlık tarım arazisi ve zeytin bahçe-
si zarar gördü. Çöplüğün olduğu yerde 
çeşitli şişelerin olduğu görüldü. Yangın-
la ilgili inceleme başlatıldı.

ANIZLAR SÜRÜLMEDİ 

Gaziantep Nurdağı’ndan Manavgat’a 
tatile gelen ve Çavuşköy’de kardeşinin 
yanında kaldığını söyleyen Hüseyin 
Bahar, “Çocuklarla birlikte denizden ge-
liyorduk. Mahalleye girdiğimizde ben 
alevi gördüm. Çocuklara itfaiyeyi arat-
tırdım, mevki olarak sadece Çavuşköy 
dedim. Kısa sürede geldiler” dedi. Ba-
har, yangının yol kenarından çıktığı-
nı sözlerine ekledi. Çavuşköy Mahallesi 
sakinlerinden Hasan Dinç, yangın çı-
kar çıkmaz bütün halkın seferber oldu-
ğunu anlatarak, “Köylüyü görüyorsun, 
yangın çıkar çıkmaz hemen herkes se-
yirtti. Elinde bir ibrik suyla yangına 
müdahale etmeye çalıştı” dedi. Yangı-
nın çöplüğün olduğu yerde başladığı-
nı söyleyen Dinç, “Hava poyraz. Allah/
tan yangın mezarlık tarafına atlamadı. 
Yangın mezarlık tarafına geçerse diye 
orada eli hortumlu bir ekip bekliyor. 
Köylü bu konuda çok iyi” dedi.  dHa

Çöplükte çıkan 
yangın korkuttu

Dikkatsizlik faciaya 
neden oluyordu

kamyona 
saplandı

Manavgat’ta hafif ticari aracın portakal 
yüklü kamyona arkadan çarpması sonucu 

meydana gelen kazada 1 kişi yaralandı. 
Kamyonun altına giren hafif ticari araç 

bulunduğu yerden vinç yardımıyla güçlükle 
çıkarıldıktan sonra yoldan kaldırıldı

Kaza yapan motosiklet 
sürücüsü hastanelik oldu

GAzİPAşA’DA direksiyon hâkimiye-
tini kaybederek kaza yapan motosiklet 
sürücüsü yaralandı. Yaralı sürücü, has-
tanede tedavi altına alındı. Kaza, saat 
13.30 sıralarında Gazi Mahallesi Fahri 
Leylek Caddesi’nde meydana geldi. Edi-
nilen bilgiye göre, Fahri Leylek Cadde-
si üzerinde seyir halinde olan Selma B. 
idaresindeki 07 BRN 720 plakalı moto-
siklet, sürücüsünün direksiyon hâkimi-
yetini kaybetmesi sonucu kaza yaptı. 
Meydana gelen kazada devrilen mo-
tosikletten asfalt zemine savrulan mo-
tosiklet sürücüsü Selma B. yaralandı. 
Selma B. ambulansla Gazipaşa Devlet 
Hastanesi’ne kaldırıldı. İHA

Pansiyondan çıkış 
yaptığı anda fenalaştı

ÖzCAN Demirhan, konakla-
maya başladığı ve çıkış yaptı-
ğı pansiyonun önünde fenala-
şarak hayatını kaybetti. Olay, 
saat 10.00 sıralarında Murat-
paşa ilçesi Üçgen Mahalle-
si 90 sokak üzerinde yer alan 
bir pansiyonun önünde mey-
dana geldi. Dün pansiyona ko-
naklamak için gelen Özcan 
Demirhan, sabah saatlerinde 
eşyalarını alarak çıkışını ger-
çekleştirdi. Kapının önünde fe-
nalaşan Demirhan, bir süre kal-
dırıma oturduktan sonra yere 
yığıldı. Demirhan’ın yere yığıl-

dığını görenler hemen yanına 
giderken durumu 112 Acil Çağ-
rı Merkezi’ne bildirdi. İhbarla 
olay yerine polis ve sağlık eki-
bi sevk edildi. Kısa sürede pan-
siyonun önüne gelen sağlık eki-
bi yaptıkları incelemede, Özcan 
Demirhan’ın hayatını kaybetti-
ğini belirledi. Ekipler cenazenin 
üzerini kapatırken, şerit çeke-
rek pansiyonun önünü trafiğe 
kapattı. Çağrılan belediye tabi-
bi ölümü normal olarak değer-
lendirince cenaze Büyükşehir 
Belediyesi Uncalı Mezarlığına 
götürüldü.  dHa
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Yurttan
kısa kısa

Tekirdağ’da 
operasyon 

TEKİRDAĞ’DA polisin haklarında 
arama kararı bulunan şüphelilere 
yönelik düzenlediği ‘Günebakan’ 
operasyonunda gözaltına alınan 112 
kişiden 54’ü tutuklandı. İl merkezi ve 
ilçelerinde aralarında cinayet, hırsızlık, 
cinsel suçlar, yağma ve uyuşturucu-
nun da bulunduğu suçlardan aranan 
şüphelilere yönelik çalışma yapılırken 
12 şüpheli gözaltına alındı.

Fayton cinayetinde 
tutuklama kararı

İZMİR’İN Karşıyaka ilçesinde, kun-
dakladıkları faytonu söndürmek için 
dışarı çıkanların üzerine ateş açarak; 
Fikriye Silistireli’nin (38) ölümüne, 8 
kişinin de yaralanmasına neden olan 
ve gözaltına alındıktan sonra adliyeye 
sevk edilen 5 şüpheli tutuklandı. İhbar 
üzerine olay yerine polis ve sağlık 
ekipleri sevk edildi. 

Bomba yaptılar 
haraca bağladılar

İZMİR’İN Ödemiş ilçesinde durdu-
rulan bir otomobilde parça tesirli el 
yapımı patlayıcı (EYP) ele geçirilirken, 
6 şüpheli gözaltına alındı. Tutuklanan 
şüphelilerin, EYP’yi haraç almak için 
esnafı korkutmak amacıyla hazırladık-
ları belirlendi. Araçtaki aramada bir 
miktar parça tesirli el yapımı patlayıcı, 
1 tabanca ve 3 bıçak ele geçirilirken 
olayla ilgili soruşturma açıldı.

Yıldırım çarptı 
küçükbaş telef oldu

AMASYA’DA koyun sürüsüne 
yıldırım isabet etmesi sonucu 76 
küçükbaş hayvan telef oldu. Olayda 
hafif yaralanan çoban hastaneye 
kaldırıldı. Sefer, Recep ve Mehmet 
Kürkçü’ye ait koyunlar arazide 
otladığı esnada sağanak etkili oldu. 
Şiddetini artıran sağanakla birlikte 
ağacın altına sığınan sürüye yıldırım 
isabet etti. 

Kaçak piknik 
tüpünden çıktı

KAYSERİ’DE, ‘birden fazla kişi 

ile birlikte yağma’ suçundan 

hakkında kesinleşmiş 17 yıl 

hapis cezası bulunan İ.D. (27) 

isimli kadın, saklandığı evin 

mutfak dolabında yakalandı. 

Hükümlünün bulunduğu adrese 

operasyon düzenlendi. İ.D., evin 

mutfak dolabında saklanırken 

yakalandı. 

Çekiçli saldırıya  
müebbet istemi

İSTANBUL’DA 2022 tarihinde 

Kamil Hakan Karabulut (58), 

annesine evde bakıcılık yapan 

bir çocuk annesi Nursel Bircan 

(39) ile yaşadıkları tartışmanın 

ardından Bircan’ın kafasına 

çekiçle vurarak öldürdü. Hazırla-

nan iddianamede, Kamil Hakan 

Karabulut hakkında ’Canavarca 

hisle veya eziyet çektirerek öl-

dürme’ suçundan ağırlaştırılmış 

müebbet .

Sözlü kavgada 
silahlı çatışma

İSTANBUL’DA iki grup arasında 

çıkan tartışma yerini silahlı 

kavgaya bıraktı. Olayda 2 kişi 

yaralandı. İddiaya göre, iki grup 

arasında bilinmeyen bir nedenle 

tartışma çıktı. Tartışma kısa süre-

de büyüdü ve kavgaya dönüştü. 

Silahların da kullanıldığı kavgada 

2 kişi yaralandı. Yaralılar sağlık 

ekiplerinin ilk müdahalesinin 

ardından ambulansla hastaneye 

kaldırıldı.

DHA-İHA

Ters Köşe’nin 30 Mayıs tarihli Patara 
kulisinin Cumhuriyet gazetesi tarafından 
çalındığını yazmıştım. Gazetede günler 
sonra yayınlanan “Yeni kazı başkanını 

ilk Cumhuriyet açıklıyor: Patara Koçak’a 
emanet” başlıklı haberde yer alan bilgiler 30 
Mayıs tarihli o köşede yer alan detaylardı. 
Bunun üzerine “Cumhuriyet haberimizi çaldı” 
diye isyan ettik. Haberde imzası olan Öznur 
Oğraş Çolak aradı ve özür diledi. Amasız, 
fakatsız, lafı dolandırmadan, net bir özür. Son 
derece şık, ince, erdemli ve özlenen hareketler 
bunlar. 

‘İLK KEZ’İ HAVVA HOCA SÖYLEMİŞ

Patara’nın önceki kazı başkanı Havva 
İşkan’la konuştuğunu, bilgileri ondan aldığını 
belirten Çolak, “Bana bu haberin yayınlandığını 
söylemedi. Hatta ilk kez yayınlanacağını 
söyledi” diyor. Yani sağır sultanın bile duyduğu 
“Patara’da Tamince’nin bayrağı” başlıklı 
yazımızdan, Havva hocanın haberi olmamış. 

Amenna! Patara’yla ilgili yayınlananları, çıkan 
yazı ve haberleri yeterince takip etmiyorlar 
demek ki. Önemsemiyor da olabilirler, buna 
da amenna! Fakat bir bilgi, haber, gelişme 
yayınlanmış olduğu halde, başka birine “ilk 

kez yayınlanacak” demek hiç de bilimsel değil. 
“Bildiğim kadarıyla ilk kez sende yayınlanacak” 
demek daha doğru. 

ETİK KURULLARDA JÜRİ ÜYELİĞİ

Haberi yazan Öznur Oğraş Çolak, “Birinin 
haberini alıp kaynak göstermeden kullanmak 
daha önce hiç başıma gelmemişti. Bunu 
yaşayan, başına bu tür olaylar gelen gazeteci 
arkadaşlar var ama benim başıma ilk kez 
geliyor. Üstelik çeşitli komisyonlarda, jüri 
heyetlerinde yer alıyorum, etik hükümler 
veriyoruz. Başıma gelen bu olay o yüzden 
de çok yanlış oldu. Haberin daha önce 
yazılıp yazılmadığına bakmalıydım. Fakat bu 
gözümden kaçtı. Havva İşkan’ın verdiği bilgiye 
itibar ederek, ‘ilk kez’ diye yazdım. Sizden 
ve okuyucularımızdan özür diliyorum” diye 
konuştu. Ben özrünü aldım ve kabul ettim. 
Benim açımdan konu kapandı. Sizlere de 
iletiyorum.

BenİM AÇıMdAn KOnu KAPAndı

Herhangi bir milliyetçi, ırkçı ya da 
bir halkı küçümseme çabasıyla 
söylemiyorum; aslında nasıl söylemek 

gerektiği konusunda da çok kafa yordum ama 
daha iyi bir anlatım yolunu bulamadım.

Memleketin başka yerlerinde de öyle 
midir bilmiyorum fakat Antalya’da Suriyeli 
dilenciler yeniden ortaya çıktı. nasıl 

söyleyeceğimi bilmiyorum faslına gelirsek, 
ülke ekonomisi ve sosyolojisi öylesine tuhaf, 
dengesiz, akıldışı bir hal aldı ki toplumun en 
alt sınıflarının yaptığı birçok iş artık ülkemiz 
insanları tarafından yapılmıyor.

Mesela çöp toplayan, atık malzeme 
taşıyan Türk, Kürt, Çerkez insanlar kalmadı. 
Görünmez oldular. Buharlaşıp uçtular sanki. 

Halı yıkama, kaba inşaat, kaçak madencilik 
gibi işlerde de Suriyeliler istihdam ediliyor. 
dilenciler de öyle.

Artık Türkiye insanı, Anadolu halkı 
dilenmiyor, Suriyeliler dileniyor. Hem de 
çoluk çocuk. Bir kadın çocuklarıyla beraber 
oturuyor bir kaldırım dibine, dileniyor. devlet 
de seyrediyor.

dİlenCİ GÜnlÜKlerİ

İdris
ÖZYOL

YÖNETEN

T                                       RSE
KÖŞE

SEYAHAT Acentele-
ri Yöneticileri Derneği 
(SAYD) Başkanı Meh-
met Gem “Ülkemizi zi-

yarete gelen turistlerin en iyi 
şekilde ağırlanarak ülkemiz-
le ilgili güzel anılarla ülkelerine yolcu 
edilmeleri gerekmektedir” dedi. Son 
zamanlarda artan saldırıların ülke ima-
jına zarar verdiğini ifade eden Mehmet 
Gem, bu tür olayların turizm sektörü-
nün gelişimi üzerinde olumsuz etkiler 
yaratabileceğine dikkat çekerek, “Ülke-
mizin turizm markasına zarar getirecek 
her türlü eylem ve yaklaşımın sonuna 
kadar karşısında duracağız” dedi.

TURİSTİ EN İYİ ŞEKİLDE 
AĞIRLAMALIYIZ

Ortadoğulu turistlere yönelik ger-
çekleşen saldırılarla ilgili açıklamalar-
da bulunan Seyahat Acenteleri Yöneti-
cileri Derneği (SAYD) Başkanı Mehmet 
Gem, turizmin aynı zamanda bir hoş-
görü olduğunu da hatırlatarak, “Tu-
rizm potansiyelimiz içindeki en değer-
li ürünlerden biri olan geleneksel Türk 
misafirperverliği ile bağdaşmayan bu 
saldırıları şiddetle kınıyoruz. Gerek ül-
kemizdeki turizm potansiyeli ve gerek-
se hizmet kalitesi açısından dünya tu-
rizm pazarında marka olan ülkemiz, 
bu tür saldırılar nedeniyle yurtdışında-
ki imajına olumsuz yansımaktadır. Ba-

rış ve kardeşliğin ana tema olarak kul-
lanıldığı turizm sektörü oluşturulmaya 
çalışılan kaos ortamından ziyadesiyle 
etkilenmektedir. Hangi milletten olur-
sa olsun ülkemizi ziyarete gelen tu-
ristlerin en iyi şekilde ağırlanarak ül-
kemizle ilgili güzel anılarla ülkelerine 
yolcu edilmeleri gerekmektedir” ifade-
lerini kullandı.

İçişleri ve Turizm Bakanlıklarını ko-
nuyla ilgili tedbir almaya çağıran Gem, 
“Dünya turizm pazarındaki sert reka-
bet ortamında bizlere ilave zorluklar 
yaşatmanın ve bu rekabette rakiple-
rimizin ülkemiz hakkında yürüttüğü 
karalama kampanyalarına gereksiz 
gündem sağlamanın bizleri geriye gö-
türeceği çok açıktır. Bu tarz olayların 

tekrar yaşanmaması için başta İçişle-
ri ve Kültür ve Turizm Bakanlıklarımız 
olmak üzere tüm kamu kurumları-
nın gerekli tedbirleri alması ülkemiz 
menfaatleri açısından oldukça fayda-
lı olacaktır. Benzer olayların tekrar ya-
şanmamasını temenni eder, saldırıya 
maruz kalan misafirlerimize geçmiş ol-
sun dileriz” dedi.

Türk Turizmine
zarar vermeyin
Seyahat Acentaları Yöneticileri Derneği (SAYD) Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet Gem, son zamanlarda yabancı 

turistlere yönelik saldırıları kınadı. Gem, “Bu tür olaylar Türkiye’nin turizm markasına zarar verir” dedi 

GÜVEN 
GÜNEŞ

Aksu ilçesine bağlı Fatih Mahalle-
si’ndeki ormanda saat 13.00 sırala-
rında yangın başladı. Bölgeye hızla 
yönlendirilen ekipler alevlere karadan 
ve havadan müdahaleye başladı. 
Yerleşim yerleri ve sera alanlarının ya-
kınında çıkan yangının kontrol altına 
alınması için ilk etapta 3 helikopter, 
2 uçak, 4 arazöz, 2 su ikmal aracı ve 
çok sayıda orman işçisiyle çalışmalar 
sürdürüldü. 

KONTROL ALTINA ALINDI

Antalya’nın Aksu ilçesine bağlı Fatih 
Mahallesi’nde saat 13.00 sıralarında 
çalılık alanda başlayan yangın kısa sü-
rede ormana yayıldı. Mahalle sakinle-
ri alevlere müdahale etmeyle çalışır-
ken, 112 Acil Çağrı Merkezi’nden de 

yardım istendi. İhbar üzerine bölgeye 
itfaiye, polis ve orman ekipleri yönlen-
dirildi. 3 helikopter, 2 uçak, 11 arazöz, 
3 su ikmal aracı, 2 ilk müdahale aracı 
ve çok sayıda orman işçisiyle alevlere 
müdahale edildi. Çevredeki birçok 
istasyonda görevli itfaiye ekipleri de 
bölgeye takviye olarak yönlendirildi. 
Rüzgarın etkisiyle yayılan alevler, Ma-
cun Mahallesi’ndeki makilik alan ve 
ormana sıçradı. Mahalleli traktörleri-
nin arkasına bağladıkları ilaçlama mo-
torları ve kovalarla alevlere müdahale 
etmeye çalıştı. Depo olarak kullanılan 
bir baraka tamamen, bir otomobil 
ile bazı tarım makineleri de kısmen 
yandı. Bölgedeki bazı seraların plastik 
örtüleri erirken, bazılarında ise hasar 
oluştu. DHA

AKSu’dAKİ YAngın 
pAnİK YArATTı
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Dünyadan 
kısa kısa

Orban: AB  
misyonudur

MACARİSTAN Başbakanı ve Avrupa 
Birliği’nin (AB) Başkanı Viktor Orban, 
Türk Devletleri Teşkilatı Devlet Baş-
kanları Gayriresmi Zirvesi’nde yaptığı 
konuşmada, AB Başkanlığı dönemine 
değinerek, “Bu 6 aylık başkanlığımızın 
tamamını bir barış misyonu olarak de-
ğerlendiriyoruz” ifadelerini kullandı.

UNRWA: 250 bin 
kişi yerinden edildi

BİRLEŞMİŞ Milletler’in Filistin Ajansı 
(UNRWA) İsrail’in Han Yunus’ta verdi-
ği tahliye emirinin ardından 250 bin 
kişinin yerinden edildiğini duyurdu. 
Yapılan açıklamada, “Sadece birkaç 
hafta önce, yoğun İsrail bombardıma-
nının evlere ve binalara zarar vermesi 
ya da yıkması nedeniyle Han Yunus 
terk edilmiş durumdaydı.” ifadeleri 
kullanılmıştı.

Afet bölgesine 
yardım paketi

AVRUPA Birliği Konseyi Başkanı 
Charles Michel, Karayip ülkelerinde 
en az 10 kişinin ölümüne neden olan 
Beryl Kasırgası sebebiyle etkilenen 
bölgelere 450 bin Euro yardım yapıla-
cağını duyurdu. Michel, “AB, Karayip-
ler’de insani yardım ve afete hazırlık 
için bu yıl tahsis edilen 2 milyon Avro 
ve 450 bin Euro’luk insani yardımı 
onayladı” dedi.

ABD ve İsrail’in  
arasında işbirliği

İSRAİL Savunma Bakanı Gallant, 
Ulusal Güvenlik Danışmanı Sullivan 
ile bir araya geldi, Beyaz Saray görüş-
meye dair “Sullivan, Başkan Biden’ın 
İsrail’in kendisini askeri olarak savun-
mak ve İran destekli düşmanlarına 
karşı koymak için ihtiyaç duyduğu 
her şeye sahip olmasını sağlama 
taahhüdünü teyit etti” açıklamasını 
yaptı.

Kırgızistan’da 
darbeye baskın

KIRGIZİSTAN Devlet Ulusal 

Güvenlik Komitesi tarafından 

baskınların detayına ilişkin ya-

pılan açıklamada, iktidarı şiddet 

yoluyla ele geçirmeyi planlayan 

yıkıcı grup üyelerinin adreslerin-

de 50 tüfek, 20 tabanca, 255 bin 

238 mühimmat, 200 adet kolluk 

kuvvetleri üniforması, 150 adet 

polis şapkası ile 100 askeri şapka 

ele geçirildi.

Donetsk’i 
vurdu: 6 ölü

RUSYA, Ukrayna’nın doğusu-

na saldırdı. Donetsk bölgesinde 

yer alan Selydove şehrinde2 

güdümlü füzeyle düzenlenen 

saldırıda 3 kişi hayatını kaybe-

derken, en az 8 kişi de yaralandı. 

Donetsk Bölgesi Valisi Vadym 

Filashkin yaptığı açıklamada, 

“Donetsk bölgesinde tüm 

kasabalar ve köyler her zaman 

düşman saldırılarının tehdidi 

altındadır” dedi. 

Pezeşkiyan’dan 
söz açıklaması

İRAN Cumhurbaşkanı Mesut 

Pezeşkiyan, seçim zaferi sonrası 

halk ve seçim merkezinin üyeleri 

ile bir araya geldi. Seçim sonrası 

ilk konuşmasını yapan mak üzere 

Ayetullah Ruhullah Humeyni 

Türbesi’ne gelen Pezeşkiyan, “Bu 

seçimlerde hiçbir şekilde yalan 

vaatler vermedim. Yerine getire-

meyeceğim hiçbir bir vaatte de 

bulunmadım” dedi.

DHA-İHA

Türkiye’de “kadın” denince akla hemen 
üşüşen kelimeler ya da cümleler genellikle 
olumsuz çağrışımlar yapıyor; cinayet, teca-

vüz, “Kadın, kadının kurdudur”, şiddet... Ancak 
kadın denince benim aklıma gelenler çok daha 
farklı ve derin anlamlar taşıyor. Kadın benim 
için güç, yaratıcılık, dayanıklılık, üretkenlik, mü-
cadele, dayanışma, sevgi, merhamet ve vicdan 
demek. Kadınlar, bu nitelikleriyle topluma ilham 
veriyor ve dünyayı daha yaşanabilir bir yer hali-
ne getiriyor.

Mayıs ayında ANODEM’de gündem ‘Türki-
ye’de Kadın Olmak’ konusuydu. Haziran ayında 
ise Türk ve Amerika ilişkilerini gündeme alan bu 
sunumu aynı zamanda ANODEM’in yeni üyesi 
olan Akdeniz Üniversitesi Uluslararası İlişkiler 
Bölümü’nden siyaset bilimi uzmanı Dr. Mustafa 
Çakır yaptı.

Gelelim Mayıs ayındaki o tadı damağımızda 
kalan gündeme… Mali müşavir ve iş kadını olan 
Raziye Gök Aktaş yaptığı konuşmada, çalışma 
hayatında kadının yaşadıklarını kapsamlı bir 
şekilde anlattı. 2023 yılında yapılan araştırmala-
ra değinen Aktaş, kadınların iş hayatında zihin 
sağlığı ve tükenmişlik konusunda endişelerinin 
devam ettiğini, adet ve menopoz gibi konularda 
sessiz sedasız acı çektiğini göstermekte olduğu-
nu belirtti. Kadınların %35’i zihin sağlığından 
endişe duyarken yalnızca %20’sinin bu konuda 
destek sağlayan işyerlerinde çalışmakta olduğu-

nu aktaran Aktaş; kadın hakları, mali güvence, 
zihinsel ve fiziksel sağlık gibi konuların kadın-
ların en büyük endişeleri arasında yer aldığını, 
ev işlerinin büyük bir kısmının kadınların omuz-
larında olduğunu ve kadınların genellikle part-
nerlerinin kariyerine öncelik vermekte olduğunu 
belirtti. Hibrit çalışma düzenlemeleri tercih edil-
se de kadınların kariyerlerinde engellerle karşı-
laştığını ve dışlayıcı davranışlara maruz kaldığını 
ifade eden Aktaş, kadınların işverenlerinden 
yeterli desteği görmediklerine ve cinsiyet eşitliği 
konusunda somut adımlar atılmadığına işaret 
etti. Kadınların iş hayatında karşılaştıkları sorun-
ların çözümü için mevcut politikaların yetersiz 
kaldığını ve geliştirilmesi gerektiğini vurgulayan 
konuşmasında, toplumsal cinsiyet eşitliğinin ve 
kadınların güçlendirilmesinin, sürdürülebilir kal-
kınma hedeflerinin önemli bir parçası olduğuna 
ve Türkiye de bu doğrultuda stratejiler belirlen-
diğine değindikten sonra, kadınların çalışma 
hayatında rahatsızlık duymayacakları ortamlar, 
sürekli mesleki eğitimler ve teknolojiye uyum 
sağlama olanaklarının sağlanması gerektiğini ifa-
de ederek, kadınların dijitalleşmeyle ilgili kendi-
ni donatmasını gerektiğinin önemle altını çizdi.

Avukat Pınar Toğaç Bulut, Türk kadınının ta-
rihsel süreci ve hukuku haklarını anlattığı konuş-
masında, kadınların seçme ve seçilme haklarını 
tırnaklarıyla kazanma sürecinden ilk feminist 
topluluklara, 6284 sayılı kanundan İstanbul Söz-

leşmesi’ne kadar kadınlarla ilgili hukuki her 
sürece değindi. Bulut, kadın haklarının tarih 
boyunca tartışılan ve insanlığın gelişmesiyle 
çeşitli çözümler üretilen bir mesele olduğu-
nu belirtti. Türk kadınının diğer ülkelerden 
önce haklarını kendi mücadeleleri ile kazan-
dığını ve Orta Asya Türklerinde kadınların 
devlet yönetiminde yer aldığını ifade etti. 
İslamiyet döneminde de kadınların hukuki 
haklarını koruduğunu, Osmanlı döneminde 
eğitim, dernekleşme ve siyasi partiler kurma 

gibi alanlarda aktif olduklarını vurguladı. Kadın-
ların günlük hayatta yaşadıkları sorunlar arttıkça 
pozitif ayrımcılık içeren hukuki düzenlemelerin 
yapıldığını ve 4320 ile 6284 sayılı yasaların bu 
kapsamda olduğunu belirtti. Bu yasalarla şiddete 
uğrayan kadınlara koruyucu tedbirler alındığını 
ve kadınların haklarının güvence altına alındığını 
ifade etti. Bulut, Atatürk’ün değer verdiği Türk 
kadınının, Anadolu kadınının gücünü bu toprak-
lardan aldığını söyleyerek konuşmasını bitirdi.

Bir diğer konuşmanın konusu “Siyasette Ka-
dın”dı. Ancak bunu bir sonraki yazımda daha 
geniş bir şekilde ele almak istiyorum; çünkü 
biliyorum ki kadınların bireysel seçimlerine 
saygı duyulan ve özgürce var olabildikleri bir 
toplum yaratmak için toplumsal cinsiyet eşitliği 
konusunda daha fazla ilerleme kaydetmemiz 
gerekiyor.

Kadınların ne giyeceğinden ne içeceğine, kaç 
çocuk yapacaklarına kadar müdahale edilmeye 
çalışılan makbul kadın tanımlarıyla uğraşmak 
yerine, keşke uzaya gönderdiğimiz ilk kişi ka-
dın olsaydı, keşke bir kadın cumhurbaşkanımız 
olsaydı veya her kadını anneliğe zorlayan top-
lumsal baskılar kurmak yerine çocuksuzluğun da 
bir tercih olabileceği kabul edilseydi. Kadınların 
özgürce seçim yapabildikleri, eşit ve adil bir 
toplum inşa etmek için toplumsal cinsiyet eşitliği 
alanında daha fazla yol almamız şart.

Türkiye’de 
kadın olmak

Funda
 ALPASLAN TALAY

Sosyolog

DENİZLER Halkındır Projesi kap-
samında, Kumköy sahilindeki 
ve Aksu çayındaki kıyı işgalle-
rinin ve kaçak yapıların kaldı-

rılması amacıyla Antalya Valisi Hulusi 
Şahin’in başkanlığında toplantı gerçek-
leştirildi.

Vatandaşların denizlere erişimini en-
gelleyen unsurların ve kaçak yapıların 
kaldırılacağını ifade eden Vali Şahin, 
“Sahillerimizi, kaçak yapılardan temiz-
leyerek vatandaşlarımızın ücretsiz ola-
rak yararlanabileceği bir hale getirece-
ğiz. Tüm kurumlarımıza gereken her 
türlü desteği vereceğiz. Ana hedefimiz, 
bu işgalleri durdurmak ve bir daha bu 
tür işgallerin olmaması için gerekli ön-
lemleri almaktır. Belirlediğimiz takvi-
me göre de ilk olarak Kumköy Sahilin-
deki ve Aksu Çayındaki kaçak yapıları 
kaldıracağız.” dedi.

TAKVİM BELİRLENDİ

31 Mayıs’ta İçişleri Bakanımız Ali 
Yerlikaya ve dönemin Çevre Şehirci-
lik ve İklim Değişikliği Bakanı Mehmet 
Özhaseki’nin başkanlığında denize kı-
yısı olan 28 ilin valisi ve il müdürleri-
nin katıldığı bir toplantı düzenlenmiş-

ti. Bu toplantı kapsamında plaj, sahil 
ve denizlerdeki kaçak ve işgalci yapıla-
rın kaldırılmasına yönelik bir operas-
yon takvimi belirleme kararı alınmış-
tı. Antalya Valiliği Toplantı Salonunda 

gerçekleştirilen toplantıya, Vali Hulu-
si Şahin’in yanı sıra, Aksu Kaymakamı 
Ahmet Hikmet Şahin, Aksu Belediye 
Başkan Yardımcıları Hüseyin Çelik ve 
Mevlüt Uludağ, Sahil Güvenlik Antalya 

Grup Komutanı Yarbay Tolga Coşkun, İl 
Kültür ve Turizm Müdürü Dr. Candemir 
Zoroğlu, Çevre, Şehircilik ve İklim Deği-
şikliği İl Müdür Vekili Ceyhan Öğren, il-
gili kurum müdürleri katıldı.  İHA

ATSO Yönetim Kurulu Baş-
kanı AKİK’in düzenlediği top-
lantıda farklı sektörlerden ka-
tılımcılara hitap etti. Antalya 
Ticaret ve Sanayi Odası Yöne-
tim Kurulu Başkanı Ali Bahar, 
Akdeniz İş İnsanları Birliği’nin  (AKİK) 
düzenlediği toplantıda farklı sektör-
lere mensup katılımcılara bir konuş-
ma yaptı. Bahar, konuşmasında ATSO, 
Korkuteli OSB, Elmalı Eğitim ve Sağlık 
Merkezi, Sanayide Kadın Eli ve Turizm-
de Kadın Eli projeleri hakkında katılım-
cılara bilgi verdi.

‘EN BÜYÜK OLMAK YETMEZ’

Ali Bahar konuşmasında, “Geçmişte 
şöyle söylenirdi Antalya Ticari Sanayi 
Odası için, Antalya Ticari Sanayi Odası 
Antalya’nın en büyük sivil toplum ku-
ruluşudur. Bu yanlış mıdır? Doğrudur 
ama biz bu cümlede bir atalet görüyo-
ruz. En büyük olmak demek bizim için 
yeterli değil. Bize göre Antalya Tica-
ri Sanayi Odası, Antalya’nın en büyük 
lobi kuruluşudur arkadaşlar. Sadece 
kanun yapıcıya söylemlerimizle bir şey 
söylemekten ibaret değil bizim yaptığı-

mız çalışmalar. Biz bir işin sonuna ka-
dar takipçisi oluruz. Saha ne istiyorsa 
kanun yapıcıya asist yaparız deriz ki 
sahada durum bu, bu kanunu çıkar. Ya 
da siz bu kanunu çıkarıyorsunuz ama 
bu doğru değil şu sebepten dola-
yı diye biz devlete asist ya-
pan olarak görüyoruz 
kendimizi” ifadelerini 
kullandı. 

‘ÇİFT KANAT 
İSTEDİK’

ATSO’nun ger-
çekleştirdiği pro-
jeler hakkında bil-
giler veren başkan 
Bahar, “Çift kanat-
lı melek olacağımı-
zı söyledik. Çift kanat 
istedik. Çünkü çift ka-
nadı alırsak eğer elimiz-
de Antalya Organize Sana-

yi Bölgesi’nin operatif yani teknik bir 
güç olacağını düşünüyoruz. Ticaret ve 
sanayi arasında spekülatif bir güç yani 
şehrin daha çok şehir kimliği, kültü-
rü ve şehrin birçok konusuna dokunan 

bir kurum olduğunu düşünüyoruz. 
Dolayısıyla iki kurumu ortak 

çalıştırdığımızda çift kanat-
la ilerleyeceğimizi düşü-

nüyoruz. Bu çift kanat 
örneğin yedi yıldır ya-
pılamayan Korkuteli 
Organize Sanayi böl-
gesinin ve Mermer 
Organize Sanayi 
Bölgesi’nin karma-
ya çevrilerek yapıl-
masını sağladı. Sa-

dece buna Korkuteli 
OSB deyip geçmeyin. 

Çok büyük bir olgudan 
bahsediyorum ve bu çift 

kanat orada Organize Sa-

nayi Bölgesi’nin bir milyon iki yüz bin 
metrekareyi bu Organize Sanayi Bölge-
si’nin yapılmasının bu çift kanat oraya 
yetmiş tane tahsisin verilmesini sağla-
dı. Bu yetmiş tahsisin fabrikaya dönüş-
türülmesinden sonra da on bin kişinin 
orada çalışmasını sağlayacak” dedi. 

SANAYİYE KADIN ELİ DEĞİYOR

Kadınlara yönelik başlatılan Sana-
yide Kadın Eli projesi hakkında katı-
lımcılara bilgi veren Bahar, “ Sanayide 
Kadın Eli’ni gerçekleştirdik. Turizmde 
Kadın Eli’ni gerçekleştirdik ve bunla-
ra devam ediyoruz. Sanayide Kadın Eli 
Türkiye’de bir ilk. Kadınlarımızın sana-
yide istihdamına yönelik bir proje. Pro-
jeye 100 ev kadını başvurdu. 15 kişilik 
ilk sınıfımızı açtık. Daha önce hiç çalış-
mamış 15 ev kadınına 106 saatlik çe-
lik kaynakçılık eğitimi verdik. Eğitimin 
sonrasında bu 15 kadını sanayide kay-
nakçı olarak istihdam ettik ve mentör-
leri olarak hala takipteyiz. Kadınlarımı-
zı çelik kaynakçılığı, vinç operatörlüğü 
gibi kadınlar yapamaz denen sektörle-
re Sanayide Kadın Eli projemizle onları 
yerleştiriyoruz” diye konuştu.  

Sahillerdeki kaçak 
yapılar yıkılıyor

Vali Hulusi Şahin, “Kıyılarımızı işgal eden çardak, konteyner, prefabrik ve betonerme yapı gibi her 
türlü kaçak yapı için planlarımız hazır. Kumköy sahilindeki ve Aksu Çayındaki kaçak yapıların 

kaldırılması için kurumlarımız hukuki olarak gerekli tebligatları yapmaya başlayacak” dedi

ATSO BAşKANı BAhAR AKİK TOPlANTıSıNDA
AKİK’in düzenlediği toplantıda konuşan ATSO 
Başkanı Ali Bahar, ATSO’nun gerçekleştirdiği 

projeler hakkında bilgi verdiSİMRU
SİLAHTAROĞLU
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AntAlyA’yA özel bulmAcA köşesi

Kepez Belediye Başkanı Me-
sut Kocagöz, Kepez Muhtarlar 
Derneği Başkanı Süleyman Ka-
baağaç ve yönetimini beledi-
ye toplantı salonunda kabul 
etti. Aynı zamanda Antalya 
Muhtarlar Derneği Başkanı da 
olan Süleyman Kabaağaç, tüm 
muhtarlar adına Kocagöz’e, 31 
Mart 2024 yerel seçimlerin-
de Kepez Belediye Başkanlığı-
nı kazanmasından dolayı ha-
yırlı olsun dileğinde bulundu. 
Kabaağaç, Başkan Mesut Koca-
göz ve muhtarların dayanışma 
içerisinde çalışarak, mahallele-
re güzel hizmetler yapacağına 
inandığını söyledi.  Ziyaretten 
duyduğu memnuniyeti dile ge-
tiren Başkan Kocagöz de, Ke-
pez Muhtarlar Derneği Baş-
kanı Süleyman Kabaağaç ve 
yönetimine görevlerinde başa-
rılar diledi.

DERDİMİZ KEPEZ’E       
HİZMET ETMEK

Başkan Kocagöz, 68 mahalle 
muhtarının gönülden, yürek-
ten desteğiyle ilçede güzel iş-
ler yapacaklarını belirtti. Kepez 
sakinlerinin, hizmetinin en gü-
zelini hak ettiğinin altını çizen 
Kocagöz, sözlerini şöyle sür-
dürdü: “650 bin nüfusu bulu-
nan ve 55 ilden büyük olan bir 
ilçeye hizmet etmek için yola 
çıktık. Kepezli hemşehrilerimiz 
hizmetin en güzelini hak edi-
yor. Yüreğinde merhamet ve 
sevgi olan insanların yönetebi-

leceği, beraber yürüyebileceği 
bir ortamı oluşturabilmek için 
siyaset yapıyoruz. Siyasette ne 
itibar peşindeyiz ne de akçeli 
işler peşindeyiz. Derdimiz her 
yaştan insanımıza, 650 bin nü-
fusa hizmet edebilmek. Hizmet 
yapabilmenin yolu da muhtar-
lardan geçiyor.”

 Muhtarların mahallelerin 
hizmet elçisi olduğunu anım-
satan Başkan Kocagöz,” “Muh-
tarlarımızla sürekli iletişim 
halinde olacağız. Mahallele-
re yapılacak hizmetleri, muh-
tarlarımızla istişare edeceğiz. 
Muhtarlarımızın her biri bele-
diye başkanıdır. Ben, laf olsun 
diye konuşmam. Söz verdim 
mi, yaparım. Yapamayaca-
ğım şeyleri de asla söylemem. 
Hizmetleri, muhtarlarımız-
la yapacağız. Muhtarlarımız-
la, Türkiye’ye örnek olacak 
bir belediyecilik yapacağımı-
za inanıyorum. Hiçbir mazeret 
başarının yerini tutamaz. Ma-
zeret üretmeyeceğiz. Gerekir-
se tekeden süt çıkaracağız ve 
hizmetleri gerçekleştireceğiz. 
Kamu malını, kendi malımız-
dan daha çok önemseyeceğiz. 
Helal ve haramı biliriz. Tasar-
ruf edeceğiz. Harcamamamız 
gereken şeylere harcama yap-
mayacağız. Sözümüz vardı; Ke-
pez’de bir kişi yatağa aç girme-
yecek, diye. Bu sözümüzü de 
muhtarlarımızın desteğiyle ye-
rine getireceğiz.” dedi. 

HABER MERKEZİ

AnTAlYA Büyükşehir Belediye Baş-
kanı seçim vaatleri arasında yer 
alan kırsal bölgelere çok amaçlı sa-
lon projeleri hayat bulmaya devam 

ediyor. Bu kapsamda Büyükşehir Belediyesi 
Korkuteli ilçesi Dereköy Mahallesi’nde yapı-
mına başlanan vatandaşların düğün, mevlit 
ve toplantı gibi etkinliklerini rahatça yapabi-
leceği çok amaçlı salon inşaatı da hızla yük-
seliyor. Büyükşehir Belediyesi Fen İşleri Da-
iresi Başkanlığı tarafından yürütülen proje 
1443 metrekare alan üzerinde 561 metrekare 
kapalı alana sahip olacak.

YAKIN ZAMANDA HİZMETE GİRECEK

Korkuteli Dereköy Mahallesi’nde yapımı 
süren çok amaçlı salonun betonarme ima-
latı biterken, çatı örtüsü tamamlandı.

Yer döşemesi seramik işlerinde son aşa-
maya gelinen çok amaçlı salon inşaatı ya-
kın zamanda geçici kabul işlemlerine ha-
zır hale getirilecek. Çevre düzenlemesinin 

de tamamlanmasıyla birlikte Dereköylüler, 
düğün ve mevlit gibi etkinliklerde kullana-

bileceği çok amaçlı salona kavuşmuş ola-
cak.  HABER MERKEZİ

Dereköy’De 
sAlon yükseliyor
Büyükşehir Belediyesi’nin Korkuteli ilçesi Dereköy Mahallesi’nde başlattığı, 

vatandaşların uzun süredir ihtiyaç duyduğu düğün, mevlit ve çeşitli 
toplantılarını gerçekleştirebileceği çok amaçlı salon inşaatı hızla yükseliyor

Kepez’e mahalle 
meclisi geliyor

Mahalle muhtarlarıyla bir araya gelen Kepez 
Belediye Başkanı Mesut Kocagöz, katılımcı 

yönetim anlayışını güçlendirmek adına 
‘mahalle meclisi’ kuracaklarını açıkladı

AtmAdılAr KAzAndılAr
MurATpAşA Belediyesinin cam, kağıt, 

plastik ve metalden oluşan atıklarının kayıp-
sız geri dönüşümünü sağlayarak hem ülke 
ekonomisine katkı sağlayan hem doğayı ko-
ruyan geri dönüşüm projesi Çevreci Komşu 
Kart, nisan 2016’da pilot mahallelerde baş-
ladı. proje başarılı sonuçların ardından kısa 
sürede ilçe genelinde uygulanmaya başladı. 
Muratpaşa Belediyesi, 2019’dan itibaren bit-
kisel atık yağları Çevreci Komşu Kart kapsa-
mında evlerden toplamaya başladı. Fındık, 
mısır, zeytin, ayçiçeği, pamuk ve soya gibi 
yağlık bitki tohumlarından üretilen yağın lit-
resi için ise 15 lira geri ödeme yapılırken bu 
yılın 6 aylık döneminde 9 bin 545 litre bitkisel 
atık yağ evlerden toplandı. Genellikle kızart-
malarda kullanılan ve sonrasında pet şişeler-
de çöpe atılan yağları atmayan ilçe sakinleri 
ise 181 bin 365 lira kazandı para kart özelliği-
ne sahip Çevreci Komşu Kart, Türkiye’nin her 
noktasında kredi kartı pOS cihazı olan tüm iş-
yerlerinde kullanılabiliyor. Online alışverişte 
ve diğer tüm ödemelerde kullanabilen kartta 
biriken paralar, tüm bankamatiklerden nakit 
olarak da çekilebiliyor.  HABER MERKEZİ

Muratpaşa Belediyesi’nin Çevreci Komşu Kart projesiyle, ocak-haziran 
döneminde 9 bin 545 litre bitkisel atık yağın geri dönüşümünü sağlandı. Atık 

yağın geri dönüşümünü sağlayan ilçe sakinleri 181 bin 365 lira kazandı
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İki oyuncu 
kontrolden geçti 

Fenerbahçe’nin Polonyalı fut-
bolcusu Sebastian Szymanski 

ve Hırvat kaleci Dominik Livakovic, 
sağlık kontrolünden geçti. 2024 Avrupa 
Futbol Şampiyonası’nda (EURO 2024) 
mücadele eden Sebastian Szymanski 
ile Dominik Livakovic, ülkelerinin tur-
nuvadan elenmesi sonrası izinlerinin 
ardından İstanbul’a döndü. İki futbolcu, 
yeni sezon hazırlıkları öncesi sağlık 
kontrolünden geçti.

Galatasaray 
sıkı çalışıyor 

Galatasaray, 2024-2025 sezonu 
hazırlıklarını Florya Metin Oktay 

Tesisleri’nde yaptığı antrenmanla 
sürdürdü. Teknik Direktör Okan Buruk 
idaresinde dinamik ısınma ve kuvvet 
çalışmasıyla başlayan idman, üç grup 
halinde 8’e 2 pas çalışmasıyla devam 
etti. Antrenman, dört takımlı turnuvay-
la sona erdi. Sarı-kırmızılılar, 9 Temmuz 
Salı gününden itibaren Avusturya’da 
çalışacak. 

Bodrum Stadyumu
Süper Lig’e hazırlanıyor 

Tarihinde ilk kez Süper Lig’de 
mücadele edecek Bodrum FK, 

maçlarını Bodrum’da oynamak için 
stadyumunu TFF ve UEFA standartları-
na uygun hale getirmek için çalışmaları 
sürdürüyor. Bodrum Belediye Başkanı 
Tamer Mandalinci ve Bodrum FK 
Başkan vekili Selahattin Polat da stad-
yumda yapılanları inceledi.

Erhan Erentürk
Sivas’tan ayrıldı 

Sivasspor Kulübü, genç kaleci 
Erhan Erentürk ile yolların ayrıldı-

ğını duyurdu. Sivasspor’da yeni sezon 
öncesi transfer çalışmaları devam 
ediyor. Kırmızı-beyazlı kulüp kaleci 
Erhan Erentürk arasındaki 26.07.2023 
başlangıç ve 30.06.2025 bitiş tarihli pro-
fesyonel futbolcu sözleşmesini karşılıklı 
olarak anlaşılarak feshedildiğini duyur-
du. Sivasspor Kulübü açıklama yaptı. 

Dursun Özbek’e
yetki verildi 

Galatasaray Olağanüstü Genel 
Kurulu’nda Başkan Dursun Özbek 

ve yönetimine, Florya arazisinin değer-
lendirilmesi ve Galatasaray Adası’nın 
yeni imar planına göre restore edilmesi 
konularında yetki verildi. Konuşmala-
rın ardından yönetim kuruluna yetki 
verilecek maddeler tek tek okunarak 
oylamaya sunuldu. Başkan Dursun Öz-
bek Florya arazisinin değerlendirilmesi 
konusunda yetki verildi.

Konyaspor’da 
hareketlilik var 

Konyaspor, Oğulcan Ülgün ve 
Uğurcan Yazğılı ile 2026’ya kadar 

sözleşme uzattı. Konyaspor, kadrosunu 
güçlendirmek adına transfer çalışma-
larına devam ediyor. Bu çerçevede 
iç transferde hareketlilik yaşayan 
yeşil-beyazlılar, Oğulcan Ülgün ve 
Uğurcan Yazğılı ile 2026’ya kadar söz-
leşme yeniledi. 

AnTALYASPOR kaleye takviye yaptı. Antalyaspor 
Yönetim Kurulu Üyesi Kıvanç Ballı, kaleyi bu sezon 
da emin ellere teslim ettiklerini belirterek, “Yöneti-
mimiz, Helton Leite’nin ayrılışının ardından Bosna 
Hersek milli takım kalecisi Kenan Piric ile temasa 
geçti ve kısa sürede iki taraf da el sıkıştı.

Kenan, geçen sezon başarılı bir performans orta-
ya koyarak ülkesinin son milli takım kadrosunda 
da yer aldı, hatta son olarak İtalya ile oynadıkları 
hazırlık maçında kaleyi korudu.

Antalyaspor olarak uzun yıllardır kadromuz-
da olan kaleciler hep performanslarını yükseltmiş-
ler ve başarılı olmuşlardır. Umarım Kenan Piric de 

aynı çizgide devam edecek” dedi.
Yönetim Kurulu Üyesi Okan Mehmet Bora da 

Kenan Piric’in kendisini kanıtlamış bir isim oldu-
ğunun altını çizerek “Antalya’nın cazibesi, Antal-
yaspor’un hedefleri olan bir kulüp olması, Alex de 
Souza ile yarattığımız yeni sinerji ile bizi tercih etti. 
Bir konuya daha dikkat çekmek istiyorum, Kenan 
Piric’in doğum tarihi 7 Temmuz. Yani 07.07 Dünya 
Antalyasporlular Günü olarak kabul ettiğimiz bu 
günde doğmuş olmak da bizim için hoş bir tesadüf 
oldu. Camiamız için özel bir günde doğmuş olan 
yeni kalecimize yürekten başarılar diliyorum” diye 
konuştu. 

Kendisini Antalyaspor’a 2 yıl için bağlayan söz-
leşmeye imza atan Kenan Piric ise Antalya’da ol-
maktan dolayı mutlu olduğunu dile getirdi.

Piric, “Şehir hakkındaki ilk izlenimlerim hari-
ka. Geldiğim andan itibaren yönetimin, teknik 
ekibin ve kulüp çalışanlarının sıcak karşılama-
sı nedeniyle teşekkür ederim. Olmak istediğim 
yerdeyim. Doğum tarihimin de Antalyaspor için 
özel anlamı olan bir gün olması beni ayrıca mut-
lu etti. Takım arkadaşlarım ile birlikte Antal-
yaspor’un hedeflerine ulaşması için elimden ge-
leni yapacağım” ifadelerini kullandı. 

haber merkezİ

AnTALYASPOR, 2024- 2025 se-
zonu hazırlıklarına Brezilya-
lı yeni teknik direktörü Alex 
de Souza 

yönetiminde Atilla 
Vehbi Konuk Tesisle-
ri’nde start verdi. Kır-
mızı-beyazlıların ant-
renmanı düz koşuyla 
başlarken, daha son-
ra küçük sahada 5’e 
2 top kapma çalış-
ması gerçekleştirildi. 
Ana sahaya geçen fut-
bolcularla teknik di-
rektör Alex de Souza 
kısa bir toplantı yap-
tı. Oyuncular toplantı-
nın ardından top kap-
ma çalışmasına devam 
ederken daha sonra top 
sürme çalışması ve is-

tasyon çalışmasıyla antrenma-
nı tamamladı. Kırmızı-beyazlıla-
rın kalecileri ise takımdan ayrı 
çalıştı.

Akdeniz ekibi Antalyaspor’un 
transfer yasağına rağmen an-
laşma sağladığı ve 2 yıllık ön 
sözleşme imzaladığı kaleci Ke-
nan Piric ve orta saha oyuncu-
su Soner Dikmen de takımla 
ilk antrenmanına katıldı.

a TakImDakİ 12 OYUNCU 
ÇaLIŞmaDa Yer aLDI

Geçen sezondan sözleşmele-
ri devam eden Veysel Sarı, Gü-
ray Vural, Ataberk Dadakde-

niz, Doğukan Özkan, Bahadır Öztürk, 
Van de Streek, Amar, Mert Yılmaz, Er-
doğan Yeşilyurt, Kaluzinski, Erdal Ra-
kip ve Safuri’nin yanı sıra çok sayıda 
altyapı oyuncusu da Alex de Souza yö-
netimindeki ilk antrenmanda yer aldı.

LarSSON, bÜNYamİN Ve emre 
UzUN aNTreNmaNa kaTILmaDI

Kırmızı-beyazlı takımda özel sebebi 
nedeniyle teknik direktör Alex de Sou-
za’dan izin alan Sam Larsson; sakatlığı 
bulunan ve tedavisi devam eden Bün-
yamin Balcı ile UEFA Avrupa U19 Şam-
piyonası finallerine hazırlanan ve U19 
takımıyla kampta bulunan Emre Uzun 
antrenmanda yer almadı.   DHA

AntAlyAspor
sAhAyA indi

Antalyaspor, 
2024-2025 sezonu 
hazırlıklarına yeni 

teknik direktörü 
Alex de Souza 

yönetiminde başladı

KenAn piric 
Antalyaspor’da

Antalyaspor, Bosna Hersekli milli kaleci Kenan Piric 
ile sözleşme imzaladı. Atilla Vehbi Konuk Tesisleri’nde 

düzenlenen imza törenine, yönetim kurulu üyeleri 
Okan Mehmet Bora ve Kıvanç Ballı katıldı

soner diKmen imzAyı Attı
AnTALYASPOR yeni sezonun ilk 

transferini gerçekleştirdi. Kırmızı be-
yazlı ekip, Soner Dikmen ile imza attı. 
Asbaşkan Fatih Gürcü törende yaptığı 
konuşmada yeni bir teknik ekiple yola 
çıktıklarını hatırlatarak, “Teknik ekibi-
mizin tamamı değişti ve aramızdan ay-
rılan oyuncularımız oldu. Yeni sezonun 
kadrosunu oluşturmak 
için yönetimimiz, 
scout ekibimiz ve 
teknik ekibimi-
zin ortak ça-
lışması ile 
belirlenen 
futbolcular-
la görüşme-
ye başladık. 
2 yıllık söz-
leşme imzala-
dığımız Soner, 
ilk görüştüğümüz 
futbolculardan bi-
riydi. Kendisine yeni se-
zonda kırmızı beyaz formamız al-
tında başarılar dileriz” dedi. Yönetim 
Kurulu Üyesi Feridun Temuçin ise So-
ner Dikmen’in deneyimi, mücadeleci 

yapısı ve bitmeyen enerjisi ile bilinen 
bir oyuncu olduğunu belirterek “Takı-
mımıza çok şeyler katacağına inanıyo-
ruz. Orta sahamızın mevcut futbolcu-
larımızla birlikte daha da güçlendiğini 
düşünüyoruz. Önümüzdeki sezon tek-
nik direktörümüz Alex de Souza önder-
liğinde daha iyi bir kadroyla, göze hoş 
gelen futbolla ve taraftarımızı mutlu 
edeceğimiz sonuçlarla sahada yer al-
mak ilk hedefimiz” diye konuştu.

TaraFTarImIz YaNImIzDa OLSUN

Antalyaspor’a transferinin gündeme 
geldiğinde bu kararı vermenin kendi-
si için çok zor olmadığını anlatan Soner 
Dikmen ise, “Beni bu güzide camiaya 
layık gören başkanım, yöneticilerim 
ve hocama teşekkür ediyorum. Antal-
yaspor’un başarısı için gerekli gayre-
ti ve özveriyi takım arkadaşlarımla bir-
likte gösterip takımımızı layık olduğu 
yere getireceğiz. Şehrin güzelliği, tesis-
lerimiz ve takımımızdaki aile ortamı 
benim için sıcak bir karşılama oldu. Bu 
camiaya layık olacağım. Tek isteğim ta-
raftarımız yanımızda olsun” ifadelerini 
kullandı.  haber merkezİ

Antalyaspor sezonun ilk transferini Soner 
Dikmen’i renklerine bağlayarak yaptı. Son 3 
sezonda Tümosan Konyaspor forması giyen 

merkez orta saha oyuncusu, kendisini 2 yıl için 
kırmızı beyaz renklere bağlayan imzayı attı



Plajda ‘Plastik 
atık’ duyarlılığı

Plastik atıklar konusunda farkındalık 
düzeyini artırmayı ve plastik kirliliğini 
azaltmak için çeşitli projelerle bilinç 
oluşturmayı hedefleyen antal-

ya Büyükşehir Belediyesi, EkaD ve 
tÜRÇEV iş birliği ile ‘Plastiksiz kıyılar, 
Plastiksiz sular’ projesi ikinci yılında. 
Bu yıl konyaaltı sahilinde başlayan 
etkinliğin ikinci ayağı Belek Halk 
Plajı’nda düzenlendi.

türkiye’nin farklı şehirlerinden 
gelen ve proje ortaklarınca çevre 
eğitimi verilen 35 gönüllü, proje 
kapsamında Belek Halk Plajı’nda 
çeşitli aktiviteler yaptı. Gönüllü 
çevreciler, stantlar ve bilgilendirme 
yazıları açarak plajda temizlik etkinliği 
gerçekleştirdi. Etkinlik sayesinde yerli ve 
yabancı vatandaşlarda plastik atık bilincinin 

oluşturulması hedefleniyor.
tÜRÇEV antalya koordinatörü 

Mustafa Ergiydiren, plastik atıkla-
rın gelecek nesiller için ciddi bir teh-

dit unsuru olduğunu ifade ederek, 
“Özellikle plastik atıkların doğada 

yok olma sürelerini düşünecek olursak 
bu, gelecek nesillerimizi tehdit eder boyu-

ta ulaşmış bulunmakta. Her yıl denizlerimize 
milyonlarca ton plastik atık gönderiliyor ve bu 

insan eliyle oluyor. Bu noktada 
ilk başta toplumumuzu, sonra 

ülkemizi ziyaret eden turistlerin 
dikkatini çekmek ve genel olarak 

bilinci artırmak amacıyla bu faaliyeti 
gerçekleştiriyoruz” ifadelerini kullandı.

AMACIMIZ DAHA ÇOK İNSANA ULAŞMAK

EkaD Proje Geliştirme ve Eğitim Programı 
sorumlusu Deniz Candaş ise proje kapsamında 
gerçekleştirilen ikinci etkinlikle daha fazla insa-
na ulaşmayı hedeflediklerini ifade etti. ayrıca, 
7 temmuz tarihine kadar devam edecek bu 
farkındalık projesi kapsamında vatandaşların 
tüketim tercihlerini yeniden gözden geçirme-
sini sağlayacak çeşitli aktiviteler gerçekleştiri-
lecek. sahilden çıkarılan atıklar, farkındalığa 
katkı sağlamak amacıyla 9 ayrı kategoride 
sergileniyor.  DHa

Büyükşehir Belediyesi, Ekolojik 
Araştırmalar Derneği (EKAD) ve Türkiye 
Çevre Eğitim Vakfı (TÜRÇEV) iş birliğiyle 
2023 yılında başlatılan ‘Plastiksiz Kıyılar, 
Plastiksiz Sular’ projesinin bu yılki ikinci 
etkinliği Belek Halk Plajı’nda gerçekleşti

Sıcaklık arttı Sahİller doldu
Hava sıcaklığının gün ortasında 41 de-

receyi bulduğu Antalya’da nem oranı 
yüzde 23, deniz suyu sıcaklığı 29,5 derece 
ölçüldü. Sıcaktan bunalan yerli ve yaban-
cı tatilciler de Konyaaltı Sahili’ni doldur-
du. Sahile gelenlerden bazıları denizde 
yüzüp, dalış ve kürek sörfü yaparken, ba-
zıları da güneşlenmenin yanı sıra gölge-
de denizi izlemeyi tercih etti. Çocukla-
rıyla beraber sahile gelen aileler, denizin 

içinde oynayıp eğlendi.

KAYALIK MANZARASI DEĞİŞMİYOR

Hemen hemen her sene rastlanan ka-
yalık üzerinden denize atlayışlar, bu yıl 
da değişmedi. Konyaaltı Sahili’ne var-
yant tarafından giriş yapıldığında hemen 
falezlerin altında bulunan 6 metrelik ka-
yaya çıkanlar, tehlikeye aldırış etmeden 
kendilerini suya bıraktı.  DHA
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Meteoroloji 4. Bölge 
Müdürlüğü’ne göre Antal-
ya’da sıcaklığın 29 derece öl-
çüldüğü akşam saatlerinde, 
sahillerde yoğunluk yaşan-
dı. Sahillere akın eden va-
tandaşlardan bazıları çocuk-
larıyla bisiklet sürdü, bazıları 
ailesiyle ve arkadaşlarıyla 
piknik yaptı, bazıları yürü-
yüş yaptı, bazıları da evcil 
hayvanını gezdirdi.

Sahilde bulunan kum sa-
hada voleybol maçı yapan-
lar da vardı. Akşam saatle-

rinde sahile inip, ailesiyle 
birlikte piknik yapan Süley-
man Aladağ, “Yaklaşık 2-3 
gündür havalar akşamla-
rı rahatlamaya başladı, tam 
Antalya havası. Dolayısıy-
la geçtiğimiz haftalarla kı-
yaslarsanız çok kötüydü 
ama 2-3 gündür akşamla-
rı artık nefes alabiliyoruz. 
Hem rahatlamak için hem 
de eş dost ile sohbet için gel-
dik. Güzel de bir akşam, ai-
lecek oturup dinleniyoruz” 
dedi. DHA

konyaaltı Sahili
akşam da dolu

Konyaaltı Sahili, akşam saatlerinde de 
gündüzü aratmadı. Sahile akın eden 
vatandaşlar, çeşitli etkinlikler yaptı

‘Balon Balığı avcıları’ 
218 Bin lira kazandı

Bu yıl 16 bin 
552 istilacı 

balon balığı 
avlayan 30 
balıkçıya, 

218 bin 470 
lira ödeme 
yapılacak

akDEniZ ve Ege’de sayısı hızla artan 
istilacı balon balığının popülasyonunun 
azaltılmasına yönelik çalışmalarda ‘av-
cılık’ önem kazandı. Zehriyle öldüren, 
kuvvetli çenesiyle balıkçıların av malze-
mesine zarar veren balon balığının eko-
sistemdeki yoğunluğunun azaltılması 
amacıyla avlanmasının teşvik edildiği 
uygulama devam ediyor.  tarım ve 
Orman Bakanlığı tarafından balon balı-
ğıyla mücadeleye yönelik, 2020 yılında 
başlatılan teşvik uygulamasıyla 2023 
sonuna kadar, türkiye genelinde 183 
bin 974 balon balığı avlandı.

30 BALIKÇI, 16 BİN 552 BALON BALIĞI

antalya’da bu yıl uygulamanın baş-
ladığı 22 nisan’dan 1 temmuz’a kadar 
il müdürlüğü tarafından 16 bin 552 
balon balığı teslim alındı. Denizlerdeki 
yerli türlerin korunması için gerçekleş-
tirilen istilacı balon balığı avcılığının 
desteklenmesi kapsamında kentteki 30 

balıkçıya, 3 bin 530 benekli balon balığı 
adedi için 25 lira, 13 bin 22 diğer balon 
balığı türleri adedi için 10 lira ödeme 
gerçekleştirilecek. antalya’da bu yıl 16 
bin 552 balon balığı yakalanmasıyla, 
onlardan üremesi öngörülen 1 milyon 
241 bin 400 istilacı türün ekosisteme 
girişi önlendi.

tarım ve Orman Bakanlığı’nın 2023 
Faaliyet Raporu’ndaki verilere göre 
türkiye’de avlanan ve ekosisteme 
girişi engellenen balon balığı sayıları 
şöyle:”2020’de 46 bin 192 balon balığı 
avlandı, 3 milyon 464 bin 400 balığın 
ekosisteme girişi engellendi. 2021’de 
9 bin 886 balık avlandı, 741 bin 450 
yeni balon balığının ekosisteme girişi 
engellendi. 2022’de 48 bin 193 balık av-
landı, 3 milyon 614 bin 475 yeni balığın 
ekosisteme girişi engellendi.

2023’te 79 bin 703 balon balığı yaka-
landı, 5 milyon 977 bin 725 yeni balığın 
ekosisteme girişi engellendi. 2020-2023 

yıllarında toplamda 183 bin 974 balon 
balığı avlandı, 13 milyon 798 bin 50 
yeni balon balığının ekosisteme girişi 
engellendi.”

‘TEŞVİK BALIKÇININ                       
ZARARINI AZALTIYOR’

antalya Balıkçı Barınağı kooperatifi 
Başkanı Cemal talas, konuyla ilgili ola-
rak şunları söyledi:”Balon balığı, küçük 
ölçekli balıkçılarımıza daha çok zarar 
veriyor. ağ ve baragadi ile balon balığı 
yakalanıyor. Balon balıkları, avlanma 
araçlarına zarar veriyor. Devletimizin 
verdiği teşvikle balıkçılarımız av malze-
melerini tamir ediyor, zararını azaltıyor. 
Balon balığı yakalayanlar kuyruklarını 
muhafaza ediyor. sonrasında ilçe tarım 
müdürlüğü yetkililerine teslim ediliyor. 
Balon balığı ile mücadelede daha çok 
çalışmamız gerekiyor. Her geçen gün 
istilacı balık popülasyonunda artış var.” 
DHa
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